

02 October 2025

2 أكتوبر 2025

Disclosures and Compliance Section

Exchange Operations Division
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال

قطاع عمليات السوق

سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Masdar Announces the Completion of its Acquisition of 49.99% stake in Four Operational Solar PV Plants from Endesa S.A.

الموضوع: "مصدر" تعلن عن استكمال صفقة استحواذها على حصة 49.99% في أربعة محطات للطاقة الشمسية الكهروضوئية قيد التشغيل من شركة "اندسا أس أي"

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that Abu Dhabi Future Energy Company PJSC ("Masdar"), a global clean energy leader, in which Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA") holds a 43% shareholding, has today announced the completion of its acquisition of 49.99% stake in a €368 million (ca. AED 1.6 billion) portfolio comprising four operational solar PV plants from Endesa S.A. ("Endesa") in Spain.

نود في شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة)، التي تمتلك حصة 43% في شركة أبوظبي لطاقة المستقبل (مصدر)، أن نحيط عنايتكم الكريمة علماً أن "مصدر"، التي تعد شركة عالمية رائدة في قطاع الطاقة النظيفة، قد أعلنت اليوم، أنها قد استحوذت على حصة 49.99% من محفظة أعمال شركة "اندسا أس أي" (اندسا) في إسبانيا، والتي تشمل أربعة محطات للطاقة الشمسية الكهروضوئية قيد التشغيل بقيمة 368 مليون يورو (1.6 مليار درهم إماراتي تقريباً).

The transaction represents the deployment of €69 million (ca. AED 296 million) in equity by Masdar, with an additional €115 million (ca. AED 493 million) of acquisition financing. This adds 446 megawatts (MW) of gross operational solar photovoltaic (PV) capacity to Masdar's portfolio and also contributes towards achieving TAQA's target of 150GW by 2030.

بموجب هذه الصفقة، سيتم إتاحة حقوق الملكية التي تبلغ قيمتها 69 مليون يورو (296 مليون درهم إماراتي تقريباً) لصالح "مصدر"، بالإضافة إلى 115 مليون يورو (493 مليون درهم إماراتي تقريباً) لتمويل صفقة الاستحواذ. وستضيف صفقة الاستحواذ 446 ميغاواط من الطاقة الشمسية الكهروضوئية قيد التشغيل إلى محفظة أعمال "مصدر"، وتساهم أيضاً في تحقيق أهداف "طاقة" لتوليد 150 جيجاواط من الكهرباء بحلول عام 2030.

The agreement consolidates the strategic partnership between the two companies, after Masdar acquired a 49.99% stake in 2 gigawatts (GW) of solar assets from Endesa in 2024.

تعزز الاتفاقية الشراكة الاستراتيجية بين الشركتين، وذلك عقب استحواذ "مصدر" على حصة 49.99% في أصول الطاقة الشمسية بقدرة 2 جيجاواط من "اندسا" في عام 2024.

For more information, please see Masdar's announcement:

<https://masdar.ae/en/news/newsroom>

لمزيد من المعلومات، يرجى الاطلاع على البيان الصحفي الكامل من "مصدر" على الرابط:

<https://masdar.ae/ar/news/newsroom>

Yours faithfully,

Mohammad Adnan Sharafi
Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

محمد عدنان شرافي
أمين سر مجلس الإدارة

